
Tutvustasime Eesti turul

diabeetikute elukvaliteeti

oluliselt parandavat

sensortehnoloogiat Dexcom 

ONE ning nügisime

arusaamist sellest kui

diabeediravi eelistatud

standardist.

Tõime kokku 7 silmapaistvat

inimest, kes olid nõus jagama

oma diabeediloo ja rääkima, 

millist kvaliteedihüpet

sensortehnoloogia diabeetikute

elule tähendab.

Tulemused

Mõjuisikud meedias

29
kajastust

3
prime-time

telelugu

9
eksklusiivlugu

125K+
impressionit

sotsiaalmeedias

2000+
kaasatud inimest

sotsiaalmeedias

ca 25%
sihtrühmast

kasutab toodet



• Jõuda 1. tüüpi diabeeti põdevate inimesteni ja tutvustada
Dexcomi brändi, nende täiesti uut toodet ning
sensortehnoloogiat kui elukvaliteeti parandavat
diabeeditarvikut.

• Näidata otsustajatele, millist kvaliteedihüpet sensortehnoloogia
diabeetikute elule tähendab ja muuta see diabeeti põdevatele
inimestele kättesaadavamaks.

• Anda edasi sõnum: diabeet ei ole põhjus oma unistustest
loobumiseks. Ja nügida arusaamist sensortehnoloogiast kui
eelistatud diabeediravi standardist

Kuidas tuua paljukajastatud teema värske nurga alt meediasse?Võtmeväljakutse

PR eesmärk



vapper Arabella koos Eesti Laste ja Noorte Diabeedi Ühingu juhi

Kristi Peegliga “Ringvaate” stuudios (09.09.21) tutvustamas

tehnoloogiat, mis aitab tal igapäevaselt diabeediga paremini toime

tulla

Tõstatasime
diabeeditehnoloogia
teema meedias
paar nädalat enne
Dexcomi ametlikku
lansseerimist Eestis





Priit Pius jagamas oma diabeedilugu
saates “Õhtu!” (20.10.21)



1. jaanuarist
2022 hüvitab
Tervisekassa
Dexcom ONE’i
1. tüüpi
diabeeti
põdevatele
inimestele



Jagasime hüvitamissõnumit ka 
saates “Ringvaade”

Näitleja Priit Pius jagamas oma diabeedilugu ja

hüvitamissõnumit “Ringvaate” stuudios (20.01.22)



Palusime
mõjuisikutel
jagada oma
igapäevaseid
diabeedihetki
ka sotsiaal-
meedias.



Tuvastasime
Facebookis 4 
diabeedigruppi, 
mis koondavad
olulise osa
meie
sihtrühmast,
ning jagasime
on sõnumeid ka 
neis.  


